
 

  

 

Tarnów, 31 października 2023 r. 

KRM.0003.823.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

Uprzejmie informuję, że na XCII sesji Rady Miejskiej 26 października 2023 r. w punkcie „Zapytania i 
interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Tadeusz Rzepecki złożył następujące 
zapytania i wnioski:  

1. Radny poprosił o ujęcie w przyszłorocznym budżecie na 2024 rok budowy ulicy Bora- 
Komorowskiego. Stwierdził, że obiecywano po zakończeniu budowy przez dewelopera, że ta droga 
będzie zrobiona. Rozładowałoby to ruch na Osiedlu Westerplatte.  

2. Zgłosił potrzebę budowy żłobka na Westerplatte. Podkreślił, że matki chciałyby pracować a jest 
mały żłobek na osiedlu.  

3. Zwrócił się o dokończenie 90 metrów chodnika przy ul. 16 Pułku Piechoty. Rada Osiedla co roku 
próbowała po kawałku naprawiać ten chodnik. Poprzednik Pana Dyrektora Michałka obiecał, że z 
pieniędzy które miały zostać z rozliczenia innych robót na osiedlu będzie wykonane te 90 metrów 
chodnika. Radny powiedział, że jest to główna droga prowadząca do Gemini i wypadałoby to 
wykonać.  

4. W związku z tym, że tablica, na której znajduje się regulamin przy boisku sportowym znajdującym 
się przy siedzibie Rady Osiedla na ul. Westerplatte 18 jest nieaktualna, wyblaknięta i nieczytelna 
poprosił o jej wymianę. 

5. Zawnioskował o dołożenie większych starań przez miasto, aby w przyszłym roku lepiej zadbać o 
otoczenie Domu Kultury na Osiedlu Westerplatte. W tym roku Dom Kultury otaczała wysoka, 
nieskoszona, wyschnięta trawa co powodowało bardzo duże zagrożenie pożarowe dla tej 
instytucji.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 


		2023-11-02T09:52:08+0100




